
Info punkter fra bestyrelsesmøde 19/9-24: 

 

• Besøg fra Dansk Fjernvarme med oplæg om Motivationstarif - hvordan gør man det, hvilke metoder 
er de mest brugte og mest rimelige. Dette på baggrund af, at der arbejdes med at der indføres 
Motivationstarif fra 2026. 

• Vi havde ca. 200 gæster til vores Jubilæum - flot arrangement og dejligt fremmøde.  
• Beredskabsarbejde fortsætter - der arbejdes pt. på tilbud med hensyn til opsætning af 

overvågningskameraer på alle destinationer. 
• Selve mødet var relativt kort, da vi brugte 2 timer på besøget fra Dansk Fjernvarme.  

Lagt i arkiv 7/11-24 


